

BODO JAGDBERG

For summer 2015 Bodo Jagdberg has four main trend topics. Transparency is the first and offers for example transparent buttons with or without a gold rim in high quality finishes, mirror glass effects on buttons and labels as well as geometric surface structures which enhance the soft transparency of the materials. Sportive is a further big theme: Basketball and Watersports influences will be represented by rubberized effects on iron on transfers, labels and buttons. Metal colors like nickel or gun metal will be combined with rubberized details on buckles, zipper pulls, nylon press buttons. Oversized numbers and letters are offered to iron on. For the third theme Sunbleached chalky washed out pastel colors are reinterpreted on barreled varnishes and copper bases. A big emphasis is set with mother of pearl through their natural multi-dimensional effects. Exotic flower motifs are found in both women and menswear in light leather press buttons, rivets and shirt buttons and make up the fourth big topic: Exotic Jungle. Hawaiian alovera, deep and fresh colors on enameled finishes as well as colourful checks complete the offer. **H2 | C 14**

Bodo Jagdberg setzt für Sommer 2015 auf vier Hauptthemen. Transparenz ist das erste Thema und zeigt Glasknöpfe mit und ohne Goldrand in hochwertigen Optiken, Bügelmotive in transparenter Optik, verspiegelte Effekte auf Knöpfen und Labels sowie geometrische, gelaserte Oberflächenstrukturen, die die leichte Transparenz der Materialien hervorheben. Sportivität ist ein weiteres wegweisendes Thema in die neue Saison. Basketball- und Wassersport-Einflüsse werden in gummierten, volltönigen Bügelmotiven und Label sowie auf Knöpfen und Druckern widergespiegelt. Für das dritte Thema Sunbleached stehen kreidige, ausgewaschene Pastelle, die durch getrommelte Lacke und auf Kupferbasis neu interpretiert werden.

*Akzente werden mit Perlmutter gesetzt, die durch ihre Dreidimensionalität naturverwitterte Effekte erzeugen. Exotische Blumenmotive, gemäß dem letzten Thema Exotic, findet man in der DOB wie auch in der HAKA umgesetzt in leichten Lederdrucken, Nieten und Blusenknöpfchen. Dazu hawaiianisch anmutende Allover-Dekors gelasert oder in frischen Farben als Bügelmotive. **H2 | C 14***